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P R O T O K Ó Ł   Nr V I/07 

 
z szóstej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu 27 kwietnia  
2007  roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego  - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 10 - zakończono o godz. 12 45. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pani Barbara Kordalska      - Skarbnik Gminy 
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
4. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 35 
5. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   8 
 

 
P R Z E B I E G     O B R A D :  

                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski  otwierając 

obrady przywitał wszystkich  radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.             
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił 
radnych  o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad. śadnych uwag 
ani dodatkowych punktów do porządku obrad  nie zgłaszano.  

Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny w następującym brzmieniu:  
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących stałych komisji rady o działalności komisji.  
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Karniewo za 2006 r 

a) wystąpienie Wójta Gminy 
b) dyskusja, 
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c) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania  
budŜetu gminy i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2006 . 

8.   Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury                
w Karniewie za 2006 rok oraz przyjęcie programu imprez sportowych                             
i kulturalnych na 2007 rok. 

 a) dyskusja. 
9.   Informacja o zakresie działania Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa w Makowie Mazowieckim. 
 a) dyskusja. 
10. Dokonanie zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok. 
 a) dyskusja, 
       b) podjęcie uchwał: 
 - w sprawie zmian w Uchwale Nr V/21/07 Rady Gminy Karniewo 

z dnia 29 marca  2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Karniewo                   
na  rok 2007.  

 -  w sprawie zmian w  budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok. 
11.  Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia najniŜszego       
 wynagrodzenia  i wartości jednego punktu w złotych dla pracowników   

zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Karniewo.    
12.  Ustalenie wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo. 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta 
Gminy Karniewo. 

13. Powołanie Sekretarza Gminy Karniewo. 
a)  dyskusja, 
b)  podjęcie uchwały w sprawie powołania Sekretarza Gminy.  

14.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
15.  Wręczenie nominacji sołtysom.   
16.  Wolne wnioski i zapytania. 
17.  Zamknięcie obrad.       

 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest 
do wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. 
Poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie 
bez odczytywania przyjęli protokół z V zwyczajnej sesji, odbytej w dniu 29 
marca 2007 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności 
Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
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Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili krótkie ustne 
informacje o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym. 
 Radna Barbara Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła swoje 
posiedzenie w dniu 18 kwietnia br., na którym analizowano materiały będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. śadnych uwag nie wnoszono. Ponadto 
komisja odbyła spotkanie z rodzicami dzieci uczęszczających do szkoły 
podstawowej w Łukowie. W spotkaniu uczestniczyło 22 rodziców, Pani 
Dyrektor oraz pani redaktor w tygodnika ostrołęckiego. Komisja wysłuchała 
opinii rodziców i przedstawiła ofertę warunków nauczania w PSP w Karniewie, 
po ewentualnej likwidacji PSP w Łukowie.   
 Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu             
i Finansów na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia komisja analizowała równieŜ 
wszystkie projekty uchwał, sprawozdania i informacji. Ogólnie materiały 
sesyjne zaopiniowano pozytywnie. 

Radny Andrzej Chełchowski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 
Przemysłu i Usług, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej.  
Projekty uchwał, sprawozdania i informacji omawiane na posiedzeniu w dniu 19 
kwietnia a będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji zostały przez komisje 
zaopiniowane pozytywnie. Po analizie dochodów i wydatków budŜetu gminy za 
2006 – komisja podjęła decyzję o małej regulacji wynagrodzenia za pracę dla 
Wójta Gminy.  
Działalność GOK – nasz zespół taneczny moŜna zauwaŜyć na większych 
uroczystościach organizowanych przez róŜne instytucje. To jest promocja 
naszego Karniewa.  
 
Ad.pkt.6. 
 
 Radny Andrzej Chełchowski zwrócił się do radnych powiatowych, by 
Zarząd Dróg Powiatowych dokonał remontu drogi  Maków – Gołymin, 
poniewaŜ robią się róŜne wyboje. To powinno być naprawione. MoŜna sobie 
uszkodzić samochód. 
 Radny Grzegorz  Wawrzonkowski – w kierunku Łukowa musi być 
wykonana ścinka pomoczy. Na to równie ZDR powinien przeznaczyć część 
środków. Czy będzie taka moŜliwość.   
O bezpieczeństwie na ul. Szkolnej mówimy od dawna. Przed szkołą powinny 
być zlokalizowane ograniczniki prędkości. Czy da się coś z tym zrobić?    
 
Ad.pkt.7. 
 
 Wójt Gminy – Pan Józef A. Stopa dokonał wprowadzenia do dyskusji, 
przedstawiając swoje w przedmiotowej sprawie. 
 (wystąpienie stanowi załącznik Nr 2 do protokółu). 

Następnie Pan Wójt odczytał treść uchwały Nr 73/0/2007 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół 
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Zamiejscowy w Ostrołęce w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym przez 
Wójta Gminy Karniewo sprawozdaniu z wykonania  budŜetu Gminy na 2006 
rok.  Z uchwały wynikało, Ŝe wydano pozytywną opinię . 

W imieniu Komisji Rewizyjnej uchwałę komisji odczytała 
Przewodnicząca – radna Jadwiga Witkowska. Komisja po dokładnej analizie 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za rok 2006 i występuje z 
wnioskiem o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2006 rok.  
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski – Przewodniczący Rady odczytał treść 
uchwały Nr 74/0/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie Zespół Zamiejscowy w Ostrołęce w sprawie wydania opinii o 
przedłoŜonym przez Wójta Gminy Karniewo sprawozdaniu z wykonania  
budŜetu Gminy na 2006 rok. Jednocześnie dodał  , Ŝe sprawozdanie było 
szczegółowo analizowane na odbytych posiedzenia problemowych komisji 
Rady.  

PoniewaŜ nikt więcej nie zabierał głosu, Przewodniczący Rady Gminy 
odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania  
budŜetu gminy i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2006 . 

 W wyniku głosowania – Rada 15 głosami „za”, podjęła uchwałę                    
Nr VI/23/07 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy                
i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2006 – stanowiącą załącznik  
nr 3 do protokołu. 
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy podziękował radny za jednogłośne 
udzielenie absolutorium. Dla mnie – mówił Wójt, jest to zobowiązujące, by 
budŜet bieŜącego roku był wykonany jeszcze lepiej jak w 2006 roku. Gmina 
Karniewo jest dla nas najwaŜniejsza. Dziękuję radnym, sołtysom za to Ŝe 
chcemy pracować dla naszej małej ojczyzny. 
 
Ad.pkt.8.   
 
 Wójt Gminy zabierając głos podziękował wszystkim radnym z 
poprzednich kadencji, które podjęły uchwałę o reaktywacji Gminnego Ośrodka 
Kultury w Karniewie. My wszyscy musimy pamiętać, Ŝe nie samym chlebem 
człowiek Ŝyje i my to rozumiemy. Przekonaliśmy się, Ŝe jest u nas kultura i 
kaŜdy moŜe to zauwaŜyć. Wstępy zespołów ludowych wspaniale promują naszą 
gminę.  
 Pan Krzysztof Twardowski – Dyrektor GOK dodał, Ŝe tyle ile moŜna 
staramy się robić.    
 Nikt z uczestników obrad nie zabierał głosu w dyskusji w przedmiotowej 
sprawie. 

Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie sprawozdania. Radni 
jednogłośnie przyjęli sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury                
w Karniewie za 2006 rok oraz przyjęcie programu imprez sportowych                             
i kulturalnych na 2007 rok  do zatwierdzającej wiadomości – w brzmieniu 
załącznika nr 4 do protokółu.  
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Ad.pkt.9.    
 
 Informacje o funkcjonowaniu Biura Powiatowego ARiMR w Makowie 
Mazowieckim omówił Pan Maciej Buczkowski – Kierownik Biura. 
  Jesteśmy w trakcie przyjmowania wniosków o dopłaty obszarowe.  
Mamy ponad 5.300 beneficjentów. Z takim wnioskiem moŜe zgłaszać się osoba 
posiada od 1 ha, ale musi to być gospodarstwo rolne. MoŜe być równieŜ 
gospodarstwo domowe. Termin składania wniosków obszarowych upływa 15 
maja. Dlatego jest prośba do rolników, aby wnioski przesyłać pocztą, nie muszą 
być składane w naszym biurze osobiście. JeŜeli będą jakieś błędy – to my 
wezwiemy do ich poprawienia. Dla nas to jest waŜne, bo wówczas nie robi się 
bałaganu.  
 W dalszej części dyskusji, uczestnicy posiedzenia zadawali róŜne pytania 
dotyczące gospodarstw rolnych, moŜliwości uzyskania dopłat, dotacji na płyty 
obornikowe, rejestracji stad trzody chlewnej, kwestia przeniesienia stada (muszą 
być dwa podpisy: nabywającego i zbywającego)  itp.  
 Wójt Gminy zwrócił się z prośbą oby informacje z agencji pojawiały się 
w urzędach w szybkim tempie, bo wydaje się, Ŝe ktoś jest niedoinformowany. 
Myślę, Ŝe będziemy częściej zapraszali przedstawiciela ARiMR na sesje rady 
gminy by uzyskać jak najwięcej informacji.  

Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie informacji o zakresie działania 
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Makowie Mazowieckim – 
do zatwierdzającej wiadomości. Radni informację tą przyjęli jednogłośnie. – 
stanowiącą załącznik nr 5 do protokółu. . 
  
Ad.pkt.10.    
 
 Przewodniczący Rady - radny Grzegorz Wawrzonkowski stwierdził, Ŝe 
projekty uchwał ujętych w tym punkcie porządku dziennego były szeroko i 
szczegółowo dyskutowane na posiedzeniach problemowych komisji Rady. 
PoniewaŜ nikt z uczestników obrad nie zabierał głosu Przewodniczący Rady 
poprosił o przegłosowanie projektów uchwal. I tak jednogłośnie podjęto 
uchwały: 
- Nr VI/24/07 w zmian w Uchwale Nr V/21/07 Rady Gminy Karniewo 

z dnia 29 marca  2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Karniewo                   
na  rok 2007 – stanowiącą załącznik nr 6 do protokółu.  

- Nr VI/25/07  w sprawie zmian w  budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok – 
stanowiącą załącznik nr 7 do protokółu. . 
   
Ad.pkt.11 
 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w przedmiotowej sprawie – 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/26/07 uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
najniŜszego wynagrodzenia  i wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników zatrudnionych  w jednostkach organizacyjnych gminy Karniewo 
– w brzmieniu załącznika nr 8 do protokółu.    
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Ad.pkt.12 
 
 Wykonanie budŜetu za ubiegły rok jest bardzo dobre – mówił radny 
Grzegorz Wawrzonkowski. W powiecie Wójt naszej gminy ma najniŜsze 
wynagrodzenie. W toku prowadzonych rozmów na posiedzeniach komisji radni 
pozytywnie opiniowali propozycję  ustalenia wynagrodzenia w wysokości 7.000 
zł.  
 Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/27/07 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
za pracę dla Wójta Gminy Karniewo – w brzmieniu załącznika Nr 9 do 
protokółu.  
 Pan Stopa podziękował za ustalenie wynagrodzenia uznając, Ŝe to daje mu 
granty i mobilizuje do jeszcze lepszej realizacji budŜetu i pozyskiwania środków 
ze źródeł pozabudŜetowych.  
 
Ad.pkt.13. 
 
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy powiedział, Ŝe po tylu miesiącach 
przedstawia kandydata na stanowisko Sekretarza Gminy. Jest nim Pan Wiesław 
Ochtabiński zam. W Szwelicach. Ma 40 lat. Jest członkiem Mazowieckiej Izby 
Rolniczej z terenu naszej gminy. Od 10 lat pracuje w Urzędzie Miejskim w 
Pułtusku. UwaŜam, Ŝe swoją postawą daje pewność właściwego wykonywania 
zadań. 
 Pan Wiesław Ochtabiński podziękował za wytypowanie go do tego 
stanowiska. Od 10 lat pracuje w UM w Pułtusku. Swoje dalsze Ŝycie wiąŜe z 
terenem gminy Karniewo. Postaram się jak najlepiej wywiązywać się ze swoich 
zadań.  
 Jest to osoba kluczowa w Urzędzie Gminy – uznał radny Grzegorz 
Wawrzonkowski. My jako radni spotkaliśmy się z kandydatem na sekretarza we 
wtorek, gdzie zadawaliśmy wiele pytań. Było to spotkanie merytoryczne. JeŜeli 
Panu Wójtowi taki kandydat odpowiada powinniśmy chyba wyrazić zgodę.  
 Jak wygląda to ze strony prawnej – zapytywał radny Chełchowski. Czy tu 
nie powinien być ogłoszony konkurs? 
 Z wypowiedzi Radcy Prawnego – Mecenasa Bogusława Sokalskiego 
wynikało, Ŝe w przypadku sekretarza i skarbnika gminy nie ma obowiązku 
ogłaszania konkursu. 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Rada 14 głosami „za”, 
przy 1 „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr VI/28/07 w sprawie powołania 
Sekretarza Gminy – stanowiącą załącznik nr 10 do protokółu. 
  
Ad.pkt.14 
 
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na interpelacje 
powiedział m. innymi: 
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- Był Pan Soból i taką deklaracje złoŜył. ZDP będzie starał się w miarę 
posiadanych środków te problemy załatwić.   
 
 Radny Szymański zapytywał jak to jest, Ŝe Pan Wójt na ostatniej sesji 
powiedział, iŜ droga w Broniszach będzie  wykonana w tym roku, natomiast 
radna powiatowa – Pani Maria Bonisławska powiedziała, ze w planach ten 
odcinek jeszcze nie jest ujęty do 2013 roku. Co jest prawdą? 
 Radna Maria Bonisławska wyjaśniła, Ŝe tak jak Rada Gminy tak i Rada 
Powiatu zatwierdziła harmonogram utwardzania dróg. Jest przyjęty program na 
całą kadencję. Jeśli Wójt dołoŜy 50 % to droga będzie zrobiona wcześniej. 
Gminy się prześcigają – która da więcej.  
 Inne gminy mają duŜe wpływy – mówił Przewodniczący Rady Gminy, bo 
mają powaŜne wpływy z podatku od nieruchomości za tzw. rurę i po prostu 
szantaŜują powiat. Tak być nie powinno.  
 Mamy zapewnienie, Ŝe ten odcinek będzie jeszcze w tym roku zrobiony – 
powiedział Pan Józef Stopa.  
 

Interpelanci udzielenia dodatkowych informacji nie Ŝądali.  
 
Ad.pkt.15.  
 

 JuŜ zakończyliśmy wszystkie zebrania wyborcze sołtysów – informował 
Przewodniczący Rady. Dlatego dziś wręczymy sołtysom zaświadczenia o 
wyborze, by ich działania były prawnie umocowane.  
 Po wyczytaniu nazwiska kaŜdego sołtysa radny Grzegorz 
Wawrzonkowski wspólnie z Wójtem Gminy wręczali nominację, składając 
jednocześni Ŝyczenia.       
 
Ad.pkt.16.   
 
 Radny Krzysztof Grochowski zapytywał jakie jest stanowisko Kuratora w 
sprawie zamiaru likwidacji PSP w Łukowie ? 
 Jeszcze nie mamy Ŝadnej decyzji – odpowiedział Pan Stopa Mieszkańcy 
byli u Kuratora Oświaty w Ostrołęce. Dzisiaj wychodzi na to, Ŝe to Wójt jest 
winien. KaŜdy z nas ogląda telewizję i słucha opinii MEN o likwidacji szkół, 
gdzie jest mówione, Ŝe nie będzie ani jednej zgody na zamknięcie szkoły. 
Zobaczymy jak to będzie funkcjonowało dalej. Jakie będą wyniki nauczania, ale 
rodzice na to nie zwracają uwagi.  
 Czy wniosek był złoŜony formalnie? – zapytywał radny Robert Otłowski. 
 W terminie podjęta była uchwała – wyjaśniał Pan Wójt. Uchwała była 
wysłana w dniu 28 lutego, to oznacza Ŝe w terminie. Ja nie mam wpływu na 
terminy dostarczania przesyłek pocztowych, a sami wiemy, jak długo idą listy.  
 Pan Waldemar Leśnik – sołtys wsi Słoniawy wnioskował o zakup tablic 
dla sołtysów.  
 JuŜ jest po wyborach sołtysów to moŜemy o tym pomyśleć – stwierdził 
Pan Józef Stopa.  
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 Pani Barbara Zarodkiewicz – sołtys wsi  Wólka Łukowska pytała, jakie 
będą podjęte kroki w sprawie rozwiązania problemu z drogą we wsi Wólka 
Łukowska? 
 Jeśli my się nie dogadamy z osobami zainteresowanymi – mówił pan 
Wójt, to ja będę prosił by mieszkańcy sami się zadeklarowali i sami wytyczyli 
drogę, tak ja było we wsi Tłucznice.  
 Radny Andrzej Chełchowski  wnioskował, by na gwiazdkę dla 
długoletnich sołtysów ufundować jakiej nagrody czy pamiątki. 
 Pan Tadeusz Zbrzezny – sołtys wsi Byszewo pytał czy będzie moŜliwość 
zorganizowania wyjazdu sołtysów na zjazd do Lichenia? 
 JeŜeli będą chętni na pewno autokar będzie zamówiony – wyjaśniała z up. 
Wójta Gminy Pani Danuta Michalska. Jest jednak prośba, by osoby które 
deklarują swój wyjazd, Ŝeby pojechały. W latach ubiegłych było z tym bardzo 
róŜnie.  
 PrestiŜ sołtysa maleje – mówił Pan Edward Cejmer, sołtys wsi śabin 
Łukowski. Sołtys jako organ pomocniczy gminy teŜ winien np. opiniować 
protokóły strat składane do umorzeń podatku rolnego. Tego teraz się nie 
przestrzega.  
 Radny powiatowy Pan Wiesław Lipowski złoŜył gratulacje wszystkim 
sołtysom, złoŜył gratulacje powołanemu Sekretarzowi Gminy. Ustosunkowują 
się do wypowiedzi radnych, a dotyczących powiatu wyjaśniał. m. innymi: 
 - dziury w szosach będą łatane aczkolwiek musi być odpowiednia pogoda, 
 - ścinka poboczy, szczególnie tam gdzie są 4 metry szerokości to musi być  
    zrobione.  
- prawdę powiedziała Pani Bonisławska. My pod koniec 2006 roku przyjęliśmy 

zadania w zakresie utwardzania dróg do 2013 roku. Zachęcam do lepszej 
współpracy i większej partycypacji w kosztach remontowanych dróg. To jest 
państwa wybór. Powiat nie jest najbogatszy bo dochód stanowi kwotę ok. 600 
zł na 1 mieszkańca.  

 
 Do Komisji oświaty – kontynuował radny Wiesław Lipowski – koszty 

funkcjonowania oświaty. Na ostatniej sesji były przedstawiane koszty 
poszczególnych placówek. Ja rozumię Wasze chęci do oszczędzania. Gdzie 
jest te 2 mln złotych, które gmina dokłada do oświat. MoŜe poproszę o 
odpowiedź na piśmie.  

  Radny Waldemar Zając – Zastępca Przewodniczącego  Rady powiedział, 
Ŝe budŜet gminy jest wywieszony na korytarzu i moŜna dokładnie go 
sprawdzić.  

BudŜety są jawne dodał Pan Józef Stopa. To nie jest tylko 
funkcjonowanie szkół. My nigdy nie mówiliśmy, Ŝe tylko klasy I – VI. 
Przedszkola są teŜ obligatoryjne i są zadaniem własnym gminy.  

Radny Waldemar Zając w swojej wypowiedzi nawiązał do tematu 
środków finansowych na sport. Został złoŜony wniosek na dofinansowanie do 
remontu stadionu. Myślę, Ŝe coś dostaniemy, ale musi być wkład własny.  

Dyskutant podziękował za zakup sprzętu sportowego w ramach środków 
za wydane zezwolenia na sprzedaŜ napojów alkoholowych.  
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Ad.pkt.17.    
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady VI zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 
         Przewodniczący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               
              
 
 
 


